

順利天主教中學
學校通告 19 (2022-2023)
第二十屆水運會

敬啟者：本校謹訂於二零二二年九月二十二日(星期四)假觀塘泳池舉行第二十屆水運會，時間為上午八時三十分至十二時正。

1. 本運動會為學校活動，學生必須準時出席及穿著整齊校服或本校運動服，如因身體不適而缺席者，必須於之後的第一個上課日補交家長信及醫生證明。
2. 同學進入游泳池必須使用安心出行流動應用程式和符合疫苗通行証的相關要求。
3. 同學早上必須完成抗原快速測試 (RAT)，在取得陰性結果方可參與是次活動。

此致
貴家長

順利天主教中學校長
李婉萍謹啟

二零二二年九月二十日

-----✂-----

回條
學校通告 19 (2022-2023)
第二十屆水運會

姓名：_____ 班別：_____ ()

敬覆者： 貴校二零二二年九月二十日來函有關舉行水運會事已悉。

此覆
順利天主教中學李校長

家長或監護人簽署：_____

二零二二年九月 日

*請劃去不適用者

Shun Lee Catholic Secondary School (2022-2023)

20th September 2022

Dear Parents,

Circular No.19
20th Swimming Gala

The school is going to hold the 20th Swimming Gala on 22nd September 2022 (Thursday) from 8:30a.m. to 12:00 p.m. at Kwun Tong Swimming Pool.

1. As Swimming Gala is one of the school activities, all students must attend the event on time in school uniform or PE uniform. If your child cannot attend because of sickness, a parent's letter together with a medical certificate must be submitted to the class teacher on the next school day.
2. All students must comply with the vaccination requirement under the Vaccine Pass arrangements and use the LeaveHomeSafe mobile app.
3. Students are required to submit the proof of a negative RAT result before entering swimming pool.

Thank you for your kind attention.

Yours faithfully,

Lee Yuen Ping
Principal

----- ✂ -----

Reply Slip
Circular No .19 (2022 – 2023)
20th Swimming Gala

Name: _____

Date: _____

Class: _____ ()

Dear Ms. Lee,

Thank you for notifying me of the 20th Swimming Gala.

Yours sincerely,

Signature of Parent

** Please delete as appropriate*